
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde i Distrikt Hjallerup 
Tidspunkt: mandag d. 19. juni 2023 kl. 17.00 - 19.30 

Sted:  Hjallerup Skole 
Med spisning 

 

Deltagere (Forældrevalgte) • Heidi Selmer Pedersen (HJ) - 
formand 

• Anne Berg Aaen (HJ) 

• Annika Birkkjær (HJ) 

• Laila Hejlesen (KL) - 
næstformand 

• Nanna Sundby (KL) - A 

• Mette Thaarup (KL) - A 

• Henrik Lykke (FL) - A 

• Peter Enevold Pilgaard (FL) 

Deltagere (medarbejdere) • Lisbeth Egebjerg Voldby (HJ) - A • Susanne Jensen (KL) • Julie Aaen (FL) - A 

Deltagere (elever) • Eva Lykke Kiilsholm (HJ) 

• Frederik Møller Andersen (HJ) - A 

• Oliver Beith Therkelsen (KL) - A 

• Thaseelan Elango (KL) - A 

• Elisa Desideriussen Brücher 
Jensen - A 

• Sara Nyholm Godsk - A 

Deltagere (ledere) • Michael Ring Nielsen (HJ) • Helle Faber (KL) - A 

• Pia Bering Jensen (SFO) - A 

• Peter Græsdal Tanbæk (FL) 

• Peter Rasmussen 
(Distriktsskoleleder) 

Emne Ansvarlig 
Mål 

(Hvad vil vi gerne opnå?) 

 
Orientering - O 
Drøftelse – D 

Beslutning – B 

Planlægning 
(Hvem gør hvad og hvornår?) 

Opfølgning 
(Hvornår vil vi følge 

op) 

 
Kl. 17.00-17.05 

- Velkommen til møde  
 

Heidi og PR 
 
 

O   

 
Kl. 17.05-17.20 

- Nyt fra elevrådet 
 

Elevrådsrep
ræsentan-

terne 

 
Elevrådet beretter om deres 
arbejde. 

O 

 
Hjallerup Skole 
Elevrådet hjælper med at pynte op 
til dimissionsfesten for 9. årgang, 
som afholdes torsdag d. 22/6 på 
Hjallerup Skole. 
 
Klokkerholm Skole 

 
Ingen opfølgning. 



 
 

Elevrådet har lavet en 
tegnekonkurrence, hvor man har 
kunnet tegne sin ønskesommerferie. 
 

 
Kl. 17.20-18.00 

- Evaluering af lokale 
bestyrelsesudvalgsm
øder 

PR 

 
- Har oprettelsen af 

lokale bestyrelsesudvalg 
været en god løsning. 

- Skal vi fortsætte med 
lokale 
bestyrelsesudvalg. 

- Skal vi justerer på 
rammen for lokale 
bestyrelsesudvalg. 

 

O/D/B 

 
Der var en god drøftelse af 
forretningsordenen, hvori der både 
er bestyrelsesmøder på 
distriktsniveau og på de enkelte 
skoler. 
 
Der blev udtrykt stor tilfredsstillelse 
over at der er mulighed for at mødes 
lokalt. De lokale møder giver større 
nærhed til opgaven på den enkelte 
skole. 
Der er flere elever som deltager på 
de lokale møder. 
 
Da Flauenskjold Skole afgiver elever 
til Klokkerholm Skole var der forslag 
om at nogle af de lokale 
bestyrelsesmøder holdes sammen 
på tværs af Klokkerholm og 
Flauenskjold Skole (1 gang årligt). 
 
Der er mange større 
skolebestyrelsesopgaver i det 
kommende skoleår, det er derfor 
også vigtigt, at der fastholdes 
bestyrelsesmøder for hele distriktet. 
 
Det blev besluttet, at lave følgende 
justeringer i forretningsordenen: 

- 4 lokale 
skolebestyrelsesmøder, 
hvoraf der er mulighed for at 
afholde et af møderne på 

 
Der følges op på 
forretningsordenen 
igen i slutningen af 
skoleåret 2023/2024. 



 
 

tværs af Flauenskjold og 
Klokkerholm Skole 

- 5 Distriktsbestyrelsesmøder 
 
Der var et stort ønske fra bestyrelsen 
om, at eleverne involveres mere i 
bestyrelsesarbejdet. 
 

 
Kl. 17.50-18.30 
Høring af råderumskatalog 

PR 

 
Høring af råderumskatalog 
(Høringsbrev og 
råderumskatalog er udsendt) 
 
 

O/D/B 

 
PR gennemgik forslag til høringssvar. 
 
Der var en god drøftelse af de 
forskellige punkter i forslaget til 
høringssvar. 
 
Der blev lavet en tilføjelse under 
punktet: Reduktion af ledelse og 
administration på folkeskolerne, 
hvor det blev udspecificeret at 
sekretærerne har fået andre 
opgaver. 
 
Der var et ønske i bestyrelsen om, at 
man godt kan afdække en 
besparelse under punktet: Justeret 
tildeling til 10. klasse, hvor man 
ønsker en tildeling der afspejler 
elevtallet og dermed antallet af 
klasser. 
 
Der var en længere drøftelse af 
lejrskoler på 6. årgang, hvor 
bestyrelsen blev enig om, at man 
gerne vil fastholde lejrskoler, men 
bestyrelsen foreslår, at der 
reduceres i tildelingen, så man er på 
tur i færre dage. 

 
PR indsender 
høringssvaret fra 
bestyrelsen. 



 
 

Der var desuden et alternativt 
forslag om at afskaffe lejrskoler og i 
stedet indføre skolerejse. Hvis der 
indføres skolerejser i stedet for 
lejrskoler, skal der indføres en 
ordning for mindre bemidlede 
familier. 
 
Der var en længere drøftelse af PPR’s 
rolle, hvor det blev pointeret, at  der 
allerede i dag opleves lange 
ventetider ved PPR, hvorfor 
bestyrelsen ikke ønsker, at der findes 
en besparelse på området. 
 
Bestyrelsen ønsker at give høring ift. 
punktet under fritid og kultur, der 
handler om svømmeundervisningen. 
Det er bestyrelsen magtpåliggende, 
at der ikke spares på 
svømmeundervisningen. 
 
Der var et ønske om, at Pia Bering 
høres i forhold til forslaget under 
fritid og kultur, hvor der stilles 
forslag om at der ikke betales for 
haltimer i SFO’erne. 
 
Der var tilslutning i bestyrelsen til 
den bekymring der er ift. at 
arealoptimere K-klasserne.  
 

 
18.30 – 18.40 
Kl. Møderække kommende 
skoleår 

 

 
Forslag jf. forretningsordenen: 
Mandag d. 28/8-23 
Tirsdag d. 3/10-23 
Onsdag d. 1/11-23 
Torsdag d. 14/12-23 

O/D/B 

 
Bestyrelsen drøftede forslaget til 
møderække. 
 
Møderækken blev taget til 
efterretning. 

 
PR udsender 
mødedatoer til 
skolebestyrelsesmød
erne i skoleåret 
2023/2024 og der 



 
 

Mandag d. 15/1-24 
Tirsdag d. 27/2-24 
Onsdag d. 13/3-24 
Torsdag d. 25/4-24 
Mandag d. 17/6-24 
 

inviteres til møderne 
i kalenderen. 

 
18.40 – 19.00  

Brev til udvalget 
vedr. anlæg i 
Hjallerup og 
Klokkerholm 
 

 

 
Brev til udvalget vedr. ønske til 
byggeri. Fremlægges. 
Gennemgang 
K – klasser  

O/D/B 

 
Der var en gennemgang af ønskerne 
til byggeri på de 3 skoler i distriktet. 
 
Der var i bestyrelsen en 
opmærksomhed ift. at der i 
Brønderslev Kommune skal 
afdækkes midler for besparelse, og 
det er derfor ikke aktuelt at ansøge 
om yderligere midler til byggeri på 
skolerne lige nu. 
 

Der lægges en plan 
for ansøgning om 
midler i skoleåret 
2023/2024. 

 
Kl. 19.00-19.15 
Orienteringer 

- Formand 
- Ledelse 
- Medarbejdere 

 

 

 

O 

 
Hjallerup Skole 
Parkeringsforholdene ved 
Præstevænget er blevet tilrettet, så 
adgangsforholdene bliver mere sikre 
for cyklister og fodgængere. 
 
Der er blevet ansat en del nye 
kollegaer, som skal starte d. 1/8. 
 
Der udsendes skemaer i inden 
fredag. 
 
Flauenskjold Skole 
Der er ved at blive lagt sidste hånd 
på næste skoleårs planlægning. 
 
 
 
 

 
At vi kommer godt i 
gang med det 
kommende skoleår. 



 
 

 
Kl. 19.15-19.25 
Punkter til næste 
skolebestyrelsesmøde 

 

 
Heidi, 
ledere og 
medar-
bejdere 

 
                

O 

 
Årshjul 
 
Elevdeltagelse 
 
Justering af forretningsorden 
Pga. ændret mødesammensætning 
 
Masterplan for byggeri 
 

 
Punkterne kommer 
på dagsordenen til 
det første 
skolebestyrelsesmød
e i skoleåret 
2023/2024. 
  

 
Kl 19.25-19.30 
3 punkter til Facebook 

-  
ALLE 

 
At give mulighed for at få 
drøftet og prioriteret punkter til 
dagsordenen 

D/B 

 
Der var en god drøftelse af at have 
”obligatoriske” punkter på Facebook. 
 
Der var enighed om, at der skal 
lægges punkter på Facebook, når der 
er aktuelle orientering på de lokale 
skolers Facebooksider. 
 

 
 

Lukket møde 
 

 
 

  
 

 

Sommer spisning      

 


